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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17.02.2020 

 

MUDr. Tomko: 

S osvetlením tentoraz je to, že  niekedy na tom našom dolnom konci, zaregistroval som asi 

dva dni svietilo sa aj celý deň. Ja neviem, či s nastavením je tam problém, alebo aká iná chyba 

je tam, takže je potrebné tomu venovať pozornosť, aby sa to opravilo. 

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade osvetlenia, ak zaregistrujete takýto jav, väčšinou súvisí s tým, že sa zapája kvôli 

oprave niektorých fáz. Čiže nato, aby boli identifikovateľné poruchy, tak dochádza k tomu, že 

sa spúšťa osvetlenie aj počas dňa, nie je to samozrejme natrvalo a nie je to chyba zo strany 

technických služieb. Hovorím to aj preto, lebo ja sám som sa dostal do situácie, keď som 

adresoval tento problém a bolo mi povedané, že momentálne v tomto čase prebieha 

monitoring.  Takže vedia o tom, mali svojich ľudí aj v teréne a snažili sa odstrániť chyby. 

Potom následne po nejakom krátkom čase to osvetlenie bolo vypnuté a nastavené práve na ten 

nočný režim.  

 


